
محمد دانشگر 
سپاهانی  شد

مدافع استقلال به 
سپاهان پیوست. 

مدافع استقلال پس 
از مذاکره و توافق 

با مسئولان باشگاه 
سپاهان با عقد 

قراردادی به جمع 
شاگردان مورایس 
اضافه شد. پیش از 

این مذاکرات دانشگر 
با استقلالی ها 

بی نتیجه بود تا 
این بازیکن تصمیم 

بگیرد در فصل جدید 
طلایی پوش شود. 

مدت قرارداد دانشگر 
با سپاهانی ها سه 

سال است.
مبلغ قرارداد سه 

 ساله او نزدیک
 50 میلیارد تومان 

عنوان شده.

در  حاشيه

قهرمانی 
تاریخی 
دختران 

تکواندو ایران 
در آسیا

تیم ملی تکواندو  زنان 
ایران برای نخستین 

بار در رقابت های 
قهرمانی آسیا به عنوان 

قهرمانی رسید. 
بیست و پنجمین دوره 

رقابت های تکواندو 
قهرمانی آسیا در 

حالی در چونچئون 
کره جنوبی به پایان 

رسید که بانوان ایران 
با کسب سه مدال 
طلای ناهید کیانی، 

زهرا پوراسماعیل و اکرم 
خدابنده، دو نقره مبینا 

نعمت زاده و نسترن 
ولی زاده و برنز زهرا 

شیدایی برای نخستین 
بار به مقام قهرمانی 

رسیدند، تیم چین نایب 
قهرمان شد و کره جنوبی 

میزبان نیز به عنوان 
بهتر از سومی دست 

پیدا نکرد.

خبرخبر
روزروز

  پیتر چک 
 اسطوره باشگاه چلسی، از سمت 
خودش به عنوان مشاور فنی این 

تیم کنار می رود. »قرار گرفتن در این 
نقش چلسی در طول سه سال گذشته 
افتخار بسیار بزرگی برای چک بود«.

  دی ماریا 
وینگر آرژانتینی فصل قبل پاری 

سن ژرمن با یوونتوس برای امضای 
قراردادی یک ساله به توافق رسیده 

است. یووه در این مدت ۷ میلیون 
یورو به دی ماریا دستمزد می دهد.

  فرناندینیو 
 هافبک منچسترسیتی، برای پیوستن به 
اتلتیکو پارانائنزه به توافق رسیده است. 
قرارداد فرناندینیو با منچسترسیتی در 

 پایان فصل گذشته به اتمام رسید. او
 9 سال با پیراهن سیتی به میدان رفت.

حسینی  سینا 
فـــــوتـــــبـــــال  در   
ــه ای امـــــروز  ــ ــرفـ ــ حـ
خــریــد ســتــاره هــای 
اتفاق  گران قیمت 
عــجــیــبــی نــیــســت، 
ــد چنین  ــا باشگاه هایی حــق دارنـ ام
فرایندی را بگذرانند که از نظر مالی 
دارای انضباط استاندارد باشند و هیچ 
گونه بدهی معوقه ای نداشته باشند 
که در این صــورت بر اســاس سرمایه 
ثبت شده می توانند تا مرز مشخصی 
نسبت به خرید بازیکن اقدام کنند و 
چنانچه از قوانین و مقررات تخطی 
کنند بــه عــنــوان متخلف دادگــاهــی 
می شوند و باید در مــراجــع ذی ربــط 
پاسخگو باشند، اما در فوتبال ایران 

دقیقاً همه چیز برعکس است!
بــاشــگــاه هــای لیگ بــرتــری بــه ویـــژه دو 
بــاشــگــاه اســتــقــلال و پرسپولیس با 
انبوهی از مشکلات مالی، نداشتن 
تراز مالی مثبت و روشن نبودن سرمایه 
اولیه در شرایطی که پرونده های مالی 
ــادی علیه آن هــا وجــود دارد  بسیار زی
و مــیــزان بدهکاری شان ســر بــه فلک 
ــدام بــه استخدام  گذاشته اســـت، اقـ
بازیکنان تــازه وارد می کنند و با عقد 
قراردادهای نجومی بر میزان بدهکاری 
خود می افزایند تا به این ترتیب تیم 
کهکشانی برای خود جمع و جور کنند، 

در شرایطی که در همین مقطع زمانی 
هر دو باشگاه به دلیل بدهکاری به 
طلبکاران داخلی و خارجی پنجره نقل 

و انتقالاتی آن ها مسدود است.
در کنار ایــن دو باشگاه باشگاه های 
ــان، فـــولاد  ــاهـ ــپـ ــظــیــر سـ صــنــعــتــی ن
ــان، مــس کـــرمـــان، گــل گهر  خــوزســت
سیرجان، مس رفسنجان، ذوب آهن 
بــه شــدت در تکاپوی جــذب بازیکن 
هستند، البته نه به سبک و سیاق 
تیم های تهرانی بلکه با اعداد و ارقامی 
ــود ایـــن بــه دلیل  پــایــیــن تــر امـــا بــا وجـ
افــزایــش سرسام آور و ناگهانی نرخ 
فوتبال آن ها نیز ناچارند در این برهه 

قراردادهای میلیاردی را وعده دهند.
حـــال ســـؤال ایــنــجــاســت در شــرایــط 
ــار مشکلات  کــنــونــی کــه کــشــور دچــ
اقتصادی فراوان است و تحریم های 
ظالمانه کشورهای اروپایی و آمریکا 
ــران را با  ــران اقتصاد ای علیه مــردم ای
ــرده منابع  بــحــران جـــدی رو بــه رو کـ
پــرداخــت ایــن پــول هــا از کجا تأمین 
مــی شــود؟ آیــا نظارتی روی پرداخت 
این پول ها وجود دارد؟ آیا استاندارد 
مشخصی بـــرای قــیــمــت گــذاری یک 
بازیکن در فوتبال و ورزش ایران وجود 
دارد یا اینکه تنها به لطف واسطه ها 
و پورسانت بگیرها از منابع دولتی و 
عموماً بیت المال این ریخت و پاش ها 

انجام می شود؟

ــارد بــــه یــک  ــیـ ــلـ ــیـ ــت 50 مـ ــ ــرداخـ ــ پـ
ــابــت قــــــرارداد ســـه ســالــه  ــکــن ب ــازی ب
تــوســط یــک بــاشــگــاه شهرستانی یا 
ــرارداد 20 میلیاردی با یک بازیکن  ق
کــه فقط یــک بــار بــه اردوی تیم ملی 
دعـــوت شـــده، بــر اســـاس چــه قاعده 
ــه اســـت؟  ــت ــرف  و اصـــولـــی صـــــورت گ
پــرداخــت 17 میلیارد تــومــان بــه یک 
لژیونر مصدوم یا قرارداد 20 میلیاردی 
با یک بازیکن که در مجموع برای تیم 
سابق خود تنها سه بازی کامل انجام 
داده اســـت، نــشــان از کـــدام رویــکــرد 

منطقی و رویه استاندارد دارد؟
ــروز بــســیــاری از افــتــخــارآفــریــنــان  ــ ام
کــشــورمــان در مــیــادیــن بین المللی 
و مــدال آوران المپیک از غم نــان به 
ــردن کنار  ــ دســتــفــروشــی و بــســاط ک
خیابان روی آوردنــد، چگونه باید در 
این شرایط یک فوتبالیست نازپرورده 
ایــن رقــم هــای هنگفت را بــرای کمتر 
ــا این  از هفت مــاه دریــافــت کــنــد؟ آی
ــا شــعــارهــای عــدالــت خــواهــی  رویـــه ب
دولــت در حــوزه معیشت اجتماعی 
ــهــادهــای  ــرا ن ــی دارد؟ چــ هــمــخــوان
نظارتی بــه پــرونــده نقل و انتقالات 
و مصائبی کــه عـــده ای مــدیــر هزینه 
گرا بر پیکره فوتبال ورشکسته ایران 
وارد می کنند ورود نمی کند؟ جامعه 
ــن بــی تــفــاوتــی  ــایــد شــاهــد ایـ ــا کــی ب  ت

باشد؟

نهادهاینظارتیچهزمانیرویقراردادهاینجومیدستمیگذارند؟

موریانه »پورسانت بگیرها« به جان فوتبال
زیر ذره بين

منهای فوتبال

برنامه های استقلال برای فصل جدید

 مذاکرات جدی 
با سیلوا، غلامی و چشمی

جدایی محمد دانشگر و پایان قرارداد رافائل سیلوا، 
عارف غلامی و روزبه چشمی نگرانی هایی را برای 
طرفداران ایجاد کرده مبادا تیم قهرمان فصل قبل 
که تنها 10 گل خورده در 30 بازی را در کارنامه اش به 
ثبت رسانده در خط دفاعی با کمبود شدید بازیکن 

مواجه شود.
از این رو مسئولان استقلال عزم خود را جزم کردند 
تا در ابتدا قرارداد سه مدافع مرکزی شان را تمدید 
کنند و سپس برای رفع مشکل سیاوش یزدانی 
اقدام کنند و بتوانند این بازیکن را نیز به تیم خود 

برگردانند.
تا این لحظه حضور محمدحسین مرادمند در 
ترکیب استقلال برای لیگ بیست و دوم قطعی 
اســت، جدایی دانشگر و پیوستن او به سپاهان 
قطعی شده و شرایط نرمالی برای سایر بازیکنان 

وجود ندارد.
در چنین شرایطی مذاکرات همزمان استقلالی ها 
با سه بازیکن خط دفاعی شان ادامه دارد و آن ها 
امــیــدوارنــد طــی دو، ســه روز آیــنــده قــراردادهــای 
جدیدی را با چشمی، سیلوا و غلامی امضا کنند. 

مـــدافـــع بــرزیــلــی اســتــقــلال کـــه گــفــتــه مــی شــود 
پیشنهادی نیز از لیگ امارات دریافت کرده، رقمی 
نزدیک به 700 هزار دلار از استقلالی ها درخواست 
کــرده و همین موضوع باعث شــده تا ایــن لحظه 
قرارداد جدیدی امضا نشود. عارف غلامی،مدافع 
ملی پوش استقلال قـــراردادش با استقلال تمام 
شــده،  یکی دو پیشنهاد از اروپــا دریافت کــرده و 
همین موضوع او را در یک دوراهی قرار داده است.

غلامی در سالی که به جام جهانی منتهی می شود 
هنوز تصمیم خود برای رفتن به اروپا)شما بخوانید 
پرتغال( یا ماندن در استقلال و در چشم اسکوچیچ 
بودن را نگرفته است. روزبه چشمی همواره نشان 
داده که علاقه خاصی به استقلال دارد. البته 
چشمی در مذاکره با مسئولان استقلال بسیار 
علاقه داشته که نظر ریکاردو ساپینتو را نیز درباره 
خودش بداند و حالا باید دید او چه تصمیمی برای 

آینده اش خواهد گرفت.
مورد خاص استقلال برای تقویت خط دفاعی خود 

سیاوش یزدانی است. 
ــرای گرفتن کــســری خــدمــت بــه جایی  ــزدانــی بـ ی
نرسیده و از طــرف دیگر او شانس خــود را بــرای 
حضور در آزمــون دکترا نیز امتحان کرد تا شاید 
معافیت تحصیلی بگیرد که با این شرایط هم هنوز 

موفقیتی کسب نکرده است.

فدراسیون از جوان گرایی کادر فنی حمایت کند

 ظهور نسل جدید کاراته
در انتخابی تیم ملی

رقابت های مرحله نهایی انتخابی تیم ملی کاراته 
برای حضور در بازی های کشورهای اسلامی برگزار 
شد و در نهایت چهره های جوان و تازه نفس کاراته 
ایران با برتری مقابل نفرات با تجربه و عنوان دار، 
موفق شدند بــه عضویت تیم ملی دربیایند.
مهم ترین نکته مثبت این رقابت ها که نوید بخش 
روزهای خوب برای کاراته ایران را می دهد، ظهور 
چهره های جوان با شکست مدعیان تیم ملی بود.
در وزن 75- کیلوگرم، بهمن عسگری چهره با 
اخلاق و عنوان دار کاراته ایــران پس از یک سال 
دوری از میادین، در این رقابت ها به میدان رفت و 
پس از یک پیروزی مقابل علیرضا حیدری، برابر 

مهدی شهگل 7 بر 2 شکست خورد.
سامان عدالتی نیز در همین وزن پس از شکست 
آسیابری با تجربه با نتیجه قاطع 15 بر ۶، در 
ــارزه مقابل مــهــدی شهگل ۶ بــر 5  ــب دومــیــن م
شکست خـــورد.در وزن ۸۴- کیلوگرم، مهدی 
ــران با  خدابخشی چهره کرمانشاهی کاراته ای
نمایشی درخشان موفق شد به کسب عنوان 
قهرمانی شد. ذبیح الله پورشیب کاپیتان پرافتخار 
تیم ملی و مهدی خدابخشی پس از دو پیروزی 
مقابل امیرحسین فداکار و اسماعیل معتمدی 
در دیــداری حساس به مصاف هم رفتند که این 
دیدار پر افت و خیز و جذاب در نهایت با برتری 10 
بر ۹ خدابخشی به پایان رسید. پورشیب در ادامه 
برابر امیرحسین فداکار نیز با نتیجه عجیب ۶ بر 

2 شکست خورد.
در نهایت مهدی خدابخشی با آمادگی بسیار 
خوب و انگیزه بالا با شکست همه رقبای خود به 
عنوان نخست رسید و موفق شد جایگزین چهره 

با تجربه ای به نام ذبیح الله پورشیب شود.
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درخواست پرسپولیس برای جذب محبی ◾
محمد محبی کــه پیش از ایــن شایعه حــضــورش در 
استقلال و بازگشت به سپاهان شکل گرفته بود، اکنون 
با درخواست رسمی باشگاه پرسپولیس برای صدور 

رضایت نامه اش از سوی سانتاکلارا مواجه شده است.
این اتفاق در شرایطی رخ داده است که پیش از این 
باشگاه سپاهان و همچنین استقلال درخواست رسمی 
خود را به سانتاکلارا برای این انتقال ارسال کرده بودند 

نژاد مهدی با سپاهان تمدید کرد  ◾
مدافع فصل گذشته تیم فوتبال سپاهان قراردادش را با 

این باشگاه تمدید کرد. 
محمد نژادمهدی مدافع سپاهان دیروز با مدیران این 
ــرارداد دو ساله اش را امضا  باشگاه به توافق رسید و ق
کرد. این در حالی است که استقلال و فولاد خوزستان 
 خــواهــان جــذب ایــن بازیکن بــودنــد، ولــی نژادمهدی 

در نهایت تصمیم گرفت تا در سپاهان بماند.

بازیکن پرسپولیس شاگرد مطهری شد  ◾
محمد شریفی هافبک بوشهری پرسپولیس که جزو 
سهمیه زیر 23 سال محسوب می شود، طی توافقی با 
باشگاه، به مدت یک فصل به نساجی مازندران پیوست. 
شریفی بازیکن تیم ملی نوجوانان در جام جهانی 2017 از 
سوی فیفا به عنوان یکی از 50 استعداد برتر فوتبال جهان 
معرفی شد. محمد شریفی سابقه حضور در استقلال 

خوزستان، سایپا و پرسپولیس را دارد. 

بهداد سلیمی نایب رئیس وزنه برداری شد ◾
سجاد انوشیروانی پس از اینکه به عنوان سرپرست 
فدراسیون وزنه برداری منصوب شد، اولین تغییرات را 

در فدراسیون  رقم زد.
با حکم انوشیروانی، بهداد سلیمی قهرمان سابق جهان 
و المپیک به سمت نایب رئیسی فدراسیون منصوب 
شــد. حسین مقامی نیز سمت ســرپــرســت دبیری 

فدراسیون را برعهده گرفت.

لوئیس کامپوس، مدیر ورزشی جدید پاری سن ژرمن، به 
دنبال تغییر و تحول اساسی در فهرست بازیکنان این تیم 
است.حضور کامپوس به جای لئوناردو در پست مدیریت 
ورزشی پی اس جی سبب شده این تیم با تغییرات بسیاری 

روبه رو شود. 
آن ها نخستین فروش مهم این فصل را نهایی کرده و آلفونس آرئولا که 
پیش از این سابقه حضور در رئال مادرید را نیز داشت به صورت دائمی و 
با مبلغ 12 میلیون یورو به وستهام که پیش از این به صورت قرضی از این 

دروازه بان استفاده می کرد، فروختند. 
این انتقال اهمیت زیادی از نظر اقتصادی داشت و قدم اول این باشگاه در 
تابستان مهم پیش رو بود، تابستانی که پی اس جی امیدوار است بتواند 
درآمد خوبی از فروش بازیکنانش از آن داشته باشد و بودجه مناسبی برای 

جذب بازیکنان جدید بدست آورد. 
روزنامه فرانسوی اکیپ مدعی شده کامپوس لیست سیاهی از بازیکنانی 
که باید در این تابستان از این تیم جدا شوند تهیه کرده و نام بسیاری از 

بازیکنان این تیم در آن به چشم می خورد. 
مارسین بولکا، دیگر دروازه بان پی اس جی، پیش از این با 2میلیون یورو 
به نیس منتقل شده بود، اما کامپوس همچنان امیدوار است بتواند 
بازیکنانی چون تیلو کرر، عبدو دیالو، سرجیو ریکو، ادریسا گه یه و آرناد 

کالیموئندو را نیز به فروش برساند. 
یکی از مشکلات مهم پی اس جی در نهایی کردن این روند این است که 
دستمزد بازیکنان این تیم بسیار بالاست و همین سبب شده باشگاه های 
دیگر توانایی پرداخت این دستمزد را نداشته باشند و خرید بازیکن از این 

باشگاه برای آن ها دشوار باشد. 
مشکل دیگر این است که بعضی از بازیکنان سرشناسی که این باشگاه 
امیدوار است بتواند آن ها را در این تابستان به فروش برساند مانند پاردس، 
ایکاردی یا آندر هررا اعلام کرده اند تمایلی به ترک پارک دو پرنس ندارند. 

حالا موضوع فروش نیمار هم به پرونده های حل نشده پی اس جی مانند 
اخراج مائوریسیو پوچتینو، به خدمت گرفتن کریستوف گالتیه و همچنین 
جذب میلان اشکرینیار از اینتر اضافه شده و باید دید کامپوس چه 
راهکاری برای بهبود شرایط دارد. منابع فرانسوی و اسپانیایی مدعی شدند 
نیمار از شرایطش در پاری سن ژرمن راضی نیست و قصد دارد از این تیم 
جدا شود. مدیران یونایتد در حال ارزیابی شرایط نیمار هستند تا بتوانند 

این بازیکن برزیلی را در روزهای آتی به خدمت بگیرند. 
دستمزد بالای نیمار موضوع مهمی در انتقال این بازیکن است و هر 

باشگاهی توانایی پرداخت چنین هزینه ای را ندارد.

ستاره های »پی اس جی« در حراج تابستانی

انقلاب در پاریس 

جهان فوتبال

ستارگان ورزش

در روزهای اخیر صحبت هایی در خصوص 
خداحافظی سیدجلال حسینی کاپیتان 
تیم فوتبال پرسپولیس از فوتبال مطرح شد. 

درحالی که قرار بود کاپیتان پرسپولیس 
در یــک کنفرانس خــبــری از فوتبال 
خداحافظی کند، اما او تصمیم گرفته 
تــا بــا یــک پست در اینستاگرام وارد 

عالم مربیگری شــود و از فوتبال 
کناره گیری کند.

در همین رابطه سیدجلال 
حسینی در گــفــت وگــو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
فــــــــارس، در خــصــوص 
ــش هـــــــــــواداران و  ــ ــن ــ واک
اهالی فوتبال به بحث 
خــداحــافــظــی او اظهار 
کرد: واقعاً خوشحالم و 
نمی دانم که با چه زبانی 

از مــردم تشکر کنم. باورم 
ــواداران فوتبال فارغ  نمی شود، هــ
ــدازه بــه مــن لطف  از رنــگ هــا ایــن انـ
داشتند و من را                            مورد حمایت خود 
ــد. اینکه بعد از سال ها  ــ قـــرار دادن
فوتبال بازی کردن این گونه مردم من 
را                            مــورد محبت خود قــرار می دهند، 
شگفت زده ام می کند و زبانم قاصر 

است تا از آن ها تشکر کنم.

ــواداران فوتبال و  ــ ــزود: باید از همه ه  وی افـ
ــواداران پرسپولیس، اهالی  به خصوص هــ
فوتبال، بازیکنان، مربیان، اصحاب رسانه 
و... ممنون باشم که سنگ تمام گذاشتند و 
من را                            مورد محبت و لطف خود قرار دادند. 
خودم هم باورم نمی شد که این طور مورد 
محبت قرار بگیرم و واقعاً نمی دانم در 
جواب این همه دلگرمی و معرفت 

چه بگویم.
کاپیتان تیم پرسپولیس در 
ادامــه گفت: از اینکه بعد از 
سال ها فوتبال بــازی کــردن و 
دور بودن از همه چیز باز هم 
در ذهن مــردم ماندگار شدم، 
خوشحالم. این موضوع درس 
بزرگی برای همه فوتبالیست ها 
و ورزشکارانی است که بدانند اگر 
ــرای خوشحالی  بــدون حاشیه و ب
مردم تلاش کنند، همیشه در اذهان 
ــواداران بــاقــی می مانند. مـــردم و  ــ هـ
هواداران با معرفت ما واقعاً سنگ تمام 
می گذارند و در این چند وقت محبت 
بسیار زیــادی به چشم دیــدم که این 
مسئله برایم باورکردنی نبود. یک بار 
ــواداران و اهالی فوتبال  دیگر از همه هــ
تشکر و قدردانی می کنم و امیدوارم پاسخ 

این محبت ها را                            بتوانم بدهم.

واکنش سیدجلال به خداحافظی از فوتبال

شگفت زده ام!
امیرحسین حسین زاده درباره آغاز تمرینات 
انـــفـــرادی اش گــفــت: چند روزی اســـت که 
ــفــرادی خــود را آغـــاز کـــرده ام تا  تمرینات ان
تمرینات فصل جدید شروع شود. امیدوارم 

در این مدت باقیمانده تا تمرینات هم 
اتفاق خوبی برای من بیفتد و هم یک 
اتــفــاق خــوب بــرای استقلال بیفتد. 

طوری باشد که هردو راضی باشیم.
او دربــــــــاره فـــصـــل گــذشــتــه 

کـــه مــنــجــر بـــه قــهــرمــانــی 
استقلال شــد، گفت: 

فــصــل گــذشــتــه یک 
ــرای  فــصــل رویــایــی ب
یکایک اعضای تیم 

بــود. فصل خاصی بود 
که واقعاً فوق العاده گذشت 

ــدا را  و خیلی خــوشــحــالــم و خـ
شــاکــرم کــه پــس از چندین سال 
قهرمان شدیم و دل هـــواداران را 
شاد کردیم. از اینکه آقا وریا جام 
را بالای سر برد، خیلی خوشحالم 
و آن لحظه بــرایــم رویــایــی بــود. از 

تمام کسانی که سال گذشته زحمت 
کشیدند ممنونم و فکر نمی کنم 
سالیان سال چنین اتفاقی نه برای 

من و نه باشگاه استقلال بیفتد. 
حسین زاده در مورد دعوت به اردوی 

تیم ملی و جام جهانی اظهار کرد: خداراشکر 
که در اردوی اخیر با نظر کادرفنی حضور 
داشــتــم. از آن هــا ممنونم که به من اعتماد 
کردند و امــیــدوارم جــواب اعتماد کادرفنی 
 را بـــدم. مثل همیشه هــر جــایــی کــه بــودم
ــم را گــذاشــتــم. سعی  ــوان  100 در صــد ت
می کنم هر چه در توانم دارم را بــرای تیم 

ملی بگذارم و از این دریغ نکنم. 
ــم مــلــی  ــ ــی ــ بــــازیــــکــــن جــــــــوان ت
درخصوص اینکه آیا می تواند 
پدیده جام جهانی باشد یا 
خیر، گفت: من در چند 
ــن را خــوانــدم،  ســایــت ایـ
خداراشکر می کنم بابت 
این اتفاقی که افتاده ولی به 
پدیده و ایــن طــور چیزها تگاه 
نمی کنم. همیشه سعی می کنم 
بهترین عملکرد خودم را داشته 
باشم و اگر در جام جهانی هم 
باشم تــلاش می کنم بهترین 
باشم. حسین زاده همچنین 
ــورد وضعیت خــودش با  درمـ
ــرد: اول  اســتــقــلال اظــهــار کـ
عــرض کـــردم امــیــدوارم در 
آیـــنـــده اتـــفـــاق خــــوب هم 
 بـــرای مــن و هــم استقلال 

بیفتد.
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حسین زاده:

 امیدوارم اتفاق خوبی برای من و استقلال بیفتد


